

| | | |
|---|--|---|
|  | <h2>Referat bestyrelsesmøde</h2> | <p>Jægerhuset, Jægerhusstien 1, 5000 Odense C Den 6. december kl. 19.00-21.00</p> |
| Deltagere | Lone, Niels, Rikke, Steen, Torben og Carsten | |

Dagsorden

| | | |
|------------|---|---|
| 1. | Godkendelse af dagsorden og referat fra den 25/10 | Valg af referent, Carsten Ekstra pkt 2,5: Henvendelse fra EAL Referat fra den 25/10, godkendt Natugle gennemført med 28 deltagere på nyt kort! Indstilling til initiativpris Cykeltøj, pt 6 bestillingen. Fristen udskydes lidt |
| 2. | Afvikling af 1. divisionsstævne den 15/4 | Deltagelse af stævneleder Steen. Kortjustering er i gang. Banelægger mangler. Steen spørger: Rene W, Ib, Finn, Ayoe eller Gerhard/Claes. Det forventes at Ole står for teknik og Kongstads for starten. |
| 2.5 | Henvendelse fra Erhvervsakademi Lillebælt | Steen vil gerne være kontaktperson. Forslag om en torsdag i marts. I Åløkkeskoven eller på Havnen. Erik F, Torben og Niels R kan evt. hjælpe. Bannere fra den efterfølgende træning kan bruges. Evt fra 16-18. |
| 3. | Økonomistatus Deltagelse af Palle Tilskud til trænerkurser | Økonomien ser rimelig ud. Carsten bestiller to små paraplytelte og foreslår Jørgen et indkøb af 15 SI brikker. Torben køber en microovn Sebastian får lille erkendtlighed for opvarmertsansen. OO betaler deltagergebyr til trænerkurser for trænere inden for rimelighedens grænser. OO betaler deltagergebyr til DOF akademi. |
| 4. | Planlægning af generalforsamling 8/2 2018 | Kontingent, valg, dirigent, form, indstillinger etc. Planlægges på næste bestyrelsesmøde. |

| | | |
|------------|--|--|
| | | <p>Vi overvejer årets ungdomsløber og årets løber samt krus modtager. Dirigentforslag: Palle. Kontingent foreslås fastholdt.</p> |
| 5. | Nyt fra DOF, Sydkredsen, og de fynske klubber | <p>Repmøde den 3/3, Palle og Carsten forventes at deltage. Sprintcup henvendelse. Carsten beder Allan og Søren sende et svar, evt via Helle Melfar.</p> |
| 6. | Kommende aktiviteter | <ul style="list-style-type: none"> • Aha løb 9/12 (Iversen United) • Julefrokost 16/12 (Lone og Nikolaj Krabek) • Nytårs cross (The Kongstads) • Vintercup, Niels taler med Kim om et par private boliger. Mangler to banelæggere, evt Joakim • DOF akademi 13/1, pt er Carsten eneste tilmeldte fra OO • Sportslørdag 20/1 • 29-31/3 Påskeløb • 1. Divisonstævne 15/4 • Find Vej dag 5/5 (Gintas er tovholder) |
| 7. | Kommunikation | <p>Noget til hjemmesiden, nyhedsbrevet eller Facebook? Side om Bennikekruset og øvrige æresbevisninger, Kim</p> |
| 8. | Eventuelt nyt om træning | |
| 9. | Eventuelt nyt om korttegning | |
| 10. | Eventuelt | <p>Næste møde 24/1 hos Torben (generalforsamling, aktiviteter 2018 (vip, påske etc). Kim laver liste over tidligere æresmodtagelser.</p> <p>Vintercup MTB i 18/19, OO skal stå for et løb. Niels og Allan bestemmer og sender svar.</p> |

| | | |
|--|--|---|
| | | Husk at tage banner og et af de nye små telte med ud til løb. |
|--|--|---|